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Protokół nr 20/2020 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 27 stycznia 2020  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Jacek Gałczyński oraz Romuald Gawroński  

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy 

Borek Wlkp.; 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

2)Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2020 r. 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego w 2020 roku zadań polegających na 

utrzymaniu dróg powiatowych w zakresie koszenia poboczy i wycinki krzewów 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz, poinformował, że w ramach porozumienia będą 

zrealizowane dwa koszenia łącznie ze zbieraniem śmieci. 

Radna Magdalena Przybyla uważa, że zadanie warto przejąć. 

 

Radna Róża Jędrosz zapytała, czy Powiat zaproponował kwotę. 

Burmistrz wyjaśnił, że kwota zostanie ustalona po negocjacjach. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w 

żłobku oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku,  

a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie; 

Uzasadnienie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp. w roku szkolnym 

2019/2020 

Uzasadnienie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

   1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) zamiaru likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda Bojanowskiego w Wycisłowie, 

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) zamiaru likwidacji Szkoły filialnej w Zalesiu wchodzącej w skład Zespołu Szkolno 

– Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Publicznego w Karolewie 

Uzasadnienie przedstawiła Inspektor ds. oświaty Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) sprzedaży lokalu mieszkalnego w Zalesiu 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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10) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Powstańców 

Wielkopolskich 2” – rejon boiska sportowego 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

11) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Borek Wielkopolski. 

Uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Michał Dopierała wnioskował o zabezpieczenie środków na wysprzątanie kamieni przy 

drogach. 
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Burmistrz wyjaśnił, że mieszkańcy Skokowa nie byli zainteresowani zwiezieniem kamieni pod 

kruszarkę, a na to były środki. Dodał, że jeśli będą środki z nadwyżki to tematem się zajmie. 

 

Radny Damian Florczyk wnioskował o wyjaśnienie sprawy budowy ferm wiatrowych. Dodał, 

że na terenie gminy Koźmin powstają fermy wiatrowe, a w naszej gminie nie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że firmy wiatrowe są zainteresowane terenami Dąbrówka, Jeżewo, 

Koszkowo, Skoków i Zalesie. Jednak budowa została zamrożona ponieważ niewiele terenów 

spełnia kryterium 10H, które wprowadził ustawodawca. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał, czy my jako Gmina możemy coś zrobić z 

zanieczyszczeniem środowiska przez dymiące kominy. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że  23 stycznia br podjął zarządzenie w sprawie wprowadzenia procedury 

przeprowadzania kontroli termicznego przekształcenia odpadów poza spalarniami odpadów  

w paleniskach gospodarstw domowych położonych na terenie gminy Borek Wlkp. Ponadto 

pracownik Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. – Mirosław Twardowski ukończył szkolenie  

i uzyskał certyfikat  umożliwiający mu wstęp na daną posesję  (przy współpracy policji, jeśli 

ktoś będzie stawiał opór), celem pobrania próbek spalanego materiału w piecach. Dodał także, 

że kara za spalanie odpadów komunalnych na terenie miasta i gminy może wynieść 5 tys. zł. 

Na początku będą wydawane ulotki informacyjne o zakazie spalania odpadów.  

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący komisji Finansów, 

rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich- Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


